

《单词百科:revascularization是什么意思?revascularization怎么发音?revascularization的解释和用法》

英语单词revascularization是什么意思?revascularization怎么读?revascularization怎么发音?简答网为您整理了revascularization的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



revascularization怎么读

revascularization的读音:[ri:væskj | ra 'ze n]

revascularization的意思

1、n.血管的再形成;

revascularization的双语例句

1、 And the curative effect of revascularization effects is realized by improvement of cerebral circulation reserve . 5.

血流重建是通过改善脑血管代偿能力达到治疗的目的.

2、Coronary revascularization for CAV is only palliative, with no long-term survival benefit.

冠状动脉重建术对CAV而言仅仅是姑息治疗, 对 长期 生存无益处.

3、However, stenting, even with drug-eluting stents associated with higher rates of target-vessel revascularization than was CABG.

但是, 支架, 即便是药物支架, 比冠脉搭桥有较高的高靶血管重建率.

4、The primary outcome was combined acute myocardial infarction or revascularization.

主要的结局是急性心肌梗死或心血管重构.

5、The aim of operation is to obtain sufficient myocardial revascularization.

以达到充分的心肌再血管化为目的.

6、Objective : To study clinical effect of splenectomy plus pericardial revascularization in portal hypertension.

目的: 探讨脾切除加贲门周围血管离断术治疗门静脉高压症的效果.

7、Secondary outcomes were dialysis and a composite of myocardial infarction , stroke, revascularization, and all-cause mortality.

次要结果是对比了透析, 心梗, 卒中, 血管再生等所有其他的致死原因.

8、Women also experienced lower use of cardiac catheterization and revascularization procedures after AMI.

女性急性心梗后同样较少经历心脏导管术和血运重建的过程.

9、Conclusions-Prompt coronary revascularization significantly increases costs among patients with type 2 mellitus and stable coronary disease.

结论 - 早期积极冠脉重建显著增加2型糖尿病伴稳定性冠脉疾病患者的治疗费用.

10、Objective To study the research advance in tracheal allografts undergoing revascularization and reepithelialization.

目的探讨同种异体气管移植再血管化与再上皮细胞化的研究进展.

11、Background-Significant left main coronary artery stenosis is an accepted indication for surgical revascularization.

明显左冠状动脉主干狭窄是接受血管重建手术的指征.

12、The paper reported nursing of 36 patients with coronary transmyocardial laser revascularization.

报道36例激光心肌血运重建术病人的术前术后护理.

13、The next century revascularization clinical and basic research will focus on four areas.

下一世纪的血运重建临床和基础研究将重点围绕以下四个领域展开.

14、The method includes access selecting , recanalization of occlusions and revascularization.

治疗包括入路选择、闭塞段的开通和再血管化.

15、Hence far-infrared laser with long wavelength is a ideal choice for transmyocardial laser revascularization.

因此,长波长的远红外激光是激光心肌血管重建术的理想选择.

以上是简答网为您整理的revascularization怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助的帮助。查看更多关于revascularization的用法、revascularization的释义、revascularization的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/revascularization>